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Hei!

Som grunneier i Røyrvik kommune har jeg rett til å få til sendt arealplanen, dette har ikke blitt gjort.

Saksbehandler fremstår som useriøs og uryddig i sin måte å fremlegge en slik viktig plan. Saksbehandler ser ikke noe med Røyrvik
øyne og det er trist at man legger så strenge restriksjoner på ei bygd med så mye ubrukt areal. Dette gir ikke en fremtidsrettet og
bærekraftig utvikling slik som saksbehandler skriver at intensjonen med planen er, dette er veien for ei dø fjellbygd i stede for ei
levende fjellbygd som visjonen til kommunen er.

Slik jeg forstår det jeg har fått med meg av planen er alt av utbygging i grendene basert på at man skal søke om dispensasjon fra
planen. Dette er lite framtidsrettet og faren for avslag er alt for høy. I 2019 bygget vi på eksiterende fjøs og ønsker å legge til rette for
at også neste generasjon skal ha muligheten til å bruke eiendommen etter egne ønsker og drømmer. Med en plan som freder så store
områder blir mulighetene for nye tanker og drømmer slått ned før man banker på kommunens dør.
Ønsker vi at unge røyrvikbygg skal komme tilbake til Røyrvik kan ikke vi ikke frede bygda.
Ei næring som endelig har fått oppsving etter mange år med negativ utvikling er landbruket. Landbruket burde kanskje fått
oppmerksomhet i en slik stor plan og ikke bare nevnes med noen setninger.

Vennlig hilsen Røyrvikbygg, bønder og grunneiere
Rolf Åge Aagård og Elida Margrethe Solberg
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